
Forældrerådsmøde: Torsdag d. 15/6 – 2023 

 

Pkt. 1 - Forårsbørn og Klassedannelse. 

2 Store forældregrupper – den ene gruppe som er startet på Skolefritten og den gruppe som er kommet fra 

Børnehaverne. 

Skolefritten har som det eneste særegne ift. Troldevænget er IT-rummet. IT-rummet har haft en enorm 

tiltrækning for de børn som er startet. Vi har revideret de spil som vi tilbyder. Vi har også lavet en ny 

struktur som øger fokus på spilletider og tilstedeværelse. Dette er nu på plads og IT-rummet er kun åbent 

frem til sommerferieperioden og bliver først åbnet igen når vi har lagt en klar strategi for hvilkel spil vi skal 

tilbyde og gerne med fokus på noget ”programmering” og vi skal også have sat vores 3D-printer i spil. 

Der er nu lavet klassedannelser – forældrene har kunne fremsende ønsker basseret på legerelationer. Men 

som det er nu ”lægges” ønskerne inden de bliver flyttet fra børnehaven. Ønskerne kan dog hurtigt ændre 

sig i Maj-perioden hvor nye relationer dannes -hvilket vi arbejder på at få ændret til næste år.   

Pkt. 2 - Nyt fra Huset og Afdelingerne. 

David er stoppet. Steffen er ansat på Skolefritten Tina stopper og overgår til skolens nye Kat. 3 tilbud. 

Helene er ansat som Pædagogmedhjælper på Troldevænget. Vi har ansat en ny Pædagog, Fariba i Tinas 

stilling. 

Vi har haft besøg fra Japan – de har hørt om KKFO og er rejst på en inspirations rejse.  

Vi (indskolingen) får en kortere skoledag fra det nye skoleår. Det bliver mandag og torsdag hvor børnene 

kommer kl. 13.  

Pkt. 3 - Sommerferie.  

Sundby Algaard´s legeplads er nu så forfalden, at den er afspærret – der er taget kontakt til den ansvarlige. 

Sundby Algaard er på Troldevænget i hele sommerperioden hvilket er fra uge 26 – 31. Skolefritten er for sig 

selv i den første uge og den sidste uge.  

Der vil blive planlagt ture i de 3 dage både til lokalområdet men også længer ture hvor Strand, Den blå 

planet, Zoo mm. 

Pkt. 4 - Indretning af den nye institution.  

Der er stadig nogle løsninger omhandlende akustik som ikke helt er på plads – dette skyldes, at da Huset 

blev tegnet var der andre standarter for støjreduktion end dem vi har nu. 

Huset har 4 køkkener hvilket er for mange – vi kigger på om de kan komme i spil eller ændres til nogle 

andre kreative værksteder. 

Der arbejdes på en fremvisning for forældrebestyrelsen i August mdr. 

Forældrebestyrelsen vil lægger billeder op med kontaktinfo så de andre forældre ved hvem de skal 

henvende sig hvis der er behov for det.  


